

Referat bestyrelsesmøde i DDS Hørning

Mandag d. 5. februar 2024 kl. 19.30 - 21.30 i hytten.

Fremmødt: Emil, Pernille, Martin, Mia, Mathias, Thomas

Afbud: Anita, Rasmus

1. Valg af referent
 - a. Thomas er valgt
2. Godkendelse af dagsorden
 - a. Godkendt
3. Gennemgang og mulige opfølgninger fra sidste referat
 - a. *Referat fra d. 09.01.24. Ligger i dropbox.*
 - b. *Referat godkendt*
4. Generalforsamling 2024

Se vedhæftet filer

Der er en del pladser i bestyrelsen, hvor der skal findes nye kandidater.

- a. *Der skal findes 1-2 Gruppeledere, da Thomas er på genvalg, men ønsker ikke genvalg. Anita har valgt at stoppe midt i perioden.*
- b. *Der skal findes en leder repræsentant, da Rasmus er på valg og ikke ønsker genvalg.*
- c. *Der skal kigge efter en forældre til bestyrelsen, da Martin er på valg og er usikker på om han genopstiller.*
- d. *Der skal stadig findes en Søkyndig, da Hans er på valg og ikke ønsker genvalg. Det må ikke være en leder, men gerne en fra bestyrelsen eller en forældre.*
- e. *Der skal findes en Revisor. Dette må ikke være en leder eller en fra bestyrelsen*

Regnskab

Emil gennemgik det foreløbige regnskab, det ser godt ud allerede og han venter på de sidate posteringer. Niels har som revisor allerede kigget det foreløbige regnskab igennem.

Udviklingsplan

Vi ligger os tæt op af korpsets udviklingsplan

Årsberetning

Formand og Gruppeleder skal have lavet og gennemgået deres årsberetning. Leder opfordres til at aflevere en beretning for året der er gået i grenene.

5. Status på ansøgning om nyt båltag v. Martin og Thomas
*Vi har modtaget donationer på 15.000 + 1000 kr i 2023.
Har vi fået et prisoverslag fra håndværker?
Vi har modtaget forløbig 1 tilbud på nyt tag. Det beløb sig i kr. 172.000*
6. Opfølgning på mødet i Hørning Cityforening d. 29. januar v. Pernille
*Det sker i Hørning, hjemmeside og facebook.
Foreningernesdag på torvet d. 1/6 Kl.10-14.*
 - a. *Der er lavet både en hjemmeside og en facebook side hvor foreninger kan ligge arrangementer op som de afholder for byens borgere.*

b. Der oprettes et login vi kan anvende hvis vi ønsker at ligge noget op.
Henvendelse til formanden.

7. Nyt fra jubilæumsudvalg.

a. Der indkaldes til møde asap for at ligge en plan.

8. Julelejr 2024.

Er hytten booket.

Fastsættelse af deltagerpris og budget for materialeudgifter til løb lørdag

a. *Vi fastholder at prisen for en spejder skal være den samme som 2023*

b. *Familiespejd fastsættes til kr 100,- for voksne og kr. 50,- for børn*

9. Nyt fra kassereren v. Emil

a. Der skal laves et budget for 2024

b. Der sættes kr. 30.000,- af til jubilæums dagen

10. Nyt fra de unge v. Mathias

a. Der har været Troldefærd, som igen var godt. Dog sad man lidt fast i en bil i et par timer

11. Nyt fra lederne v. Anita og Thomas

a. Der skal snart kigges på lederfordeling efter sommerferien, samt hvor mange børn der er i hver gren efter sommerferien.

12. Næste møde og punkter til dagsordenen

a. Jubilæumsfest

b. Skt. Hans

c. Mandag d. 18 marts er næste møde.

13. Evt.

Således opfattet

Thomas